
Kære alle 
 
Jeg kan af budgettet se, at ca. 25% af årets indtægter går til at bespise de få, 
der møder frem på generalforsamlingen. Jeg vil gerne med virkning for 
indeværende regnskabsår foreslå, at pengene bruges til at forbedre vejnettet for 
alle ejere, hvorfor bespisning bør ske for egen regning subsidiært betales på 
skift af deltagerne.  
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